
Częstochowa, 14.12.2021r. 

dot. OK.II.0003.24.2021 

 

Pani 

Magdalena Maciążka 

Radna powiatowa 

 

 

 W odpowiedzi na interpelację z dnia 06.12.2021r. w sprawie wykonania chodnika przy 

ul. Podmiejskiej w Wyrazowie uprzejmie informuję, że ul. Podmiejska realizowana była               

w 2018 roku ze środków na usuwanie skutków powodzi. W ramach inwestycji nie można było 

sfinansować budowy chodników, dlatego Powiatowy Zarząd Dróg w Częstochowie wystąpił 

do Gminy Blachownia (podobnie jak w przypadku innych gmin) o sfinansowanie ułożenia 

kostki brukowej na poboczach. Jednak Gmina Blachownia nie wyraziła chęci partycypacji            

w kosztach, dlatego budowa nie uwzględniała wykonania kostki brukowej. 

 Nadmieniam, że po wprowadzeniu zmian stałej organizacji ruchu na ul. Podmiejskiej     

w Wyrazowie obowiązuje obecnie ograniczenie prędkości do 30 km/h, co powinno w skuteczny 

sposób poprawić bezpieczeństwo wszystkich uczestników ruchu drogowego.  

 Jednocześnie informuję, że budowa chodnika na w/w odcinku drogi powiatowej nie jest 

uwzględniona w planie robót w 2022 roku. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują: 

1. Adresat 

2. Przewodniczący Rady Powiatu Częstochowskiego 

3. a/a 


